

Årsmöte i Mälarbåtsförbundet 2017-11-26

SS Götas klubblokaler på Långholmen, Stockholm

1. Årsmötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

2. Upprop och upprättande av röstlängd

Röstlängd upprättas genom att alla närvarande skriver upp sig på en närvarolista som skickas runt. Vid eventuell omröstning kontrolleras vilka som är medlemmar och alltså får delta i omröstningen.

3. Val av justeringsman att jämte mötesordförande justera årsmötets protokoll

Kjell Gustafson väljs till justeringsman.

4. Val av två rösträknare

Sten Thorold och Janne Söderberg väljs till rösträknare.

5. Fråga angående mötets behöriga utlysande

Kallelse kom ut med senaste numret av tidningen som utkom under oktober.

6. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

Sittande ordförande och sekreterare väljs till mötets ordförande och sekreterare.

7. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsrapport

Sekreteraren redogör för förbundets verksamhet under det gångna verksamhetsåret.

Kassören redogör för förvaltningsrapport. Vi har nu en kassa på 226 000 kr.

8. Revisionsberättelse

Revisor Magnus Nilsson avger sin revisionsberättelse och föreslår ansvarsfrihet för styrelsen.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

Mötet ger styrelsen ansvarsfrihet.

10. Val av styrelsemedlemmar enligt paragraf 19

Val sker enligt följande:

Ordförande	Gregor Wierusz	omval i 2 år
Sekreterare	Eva Myrin	omval 2 år
M25 representant	Kjell Gustafson	fyllnadsval 1 år
M22 representant	Uffe Engblom	nyval 2 år
M30 representant	Lennart Häll	fyllnadsval 1 år
Webbansvarig	Pontus Andersson	omval 2 år

Till sammankallande i TK görs omval av Janne Söderberg för två år och fyllnadsval för ett år av Roy Sandgren. TK består hädanefter av två personer som väljs enligt organisationsplan.

11. Val av revisor enligt paragraf 19.

Revisor Magnus Nilsson omval.

12. Val av valnämnd enligt paragraf 19.

Samtliga personer i valnämnden väljs att fortsätta ytterligare ett år.

13. Behandling av motioner

En motion har inkommit till förbundet. Tord Bergman föreslår i den motionen att förbundet själva ska utse de egna mätmännen och upphöra med att ha mätmän via Svenska Seglarförbundet.

Mötet antar motionen och ger styrelsen i uppdrag att ta fram förslag på hur mätmän ska utses och administreras.

14. Övriga ärenden vilka styrelsen vill ta till årsmötesbeslut

Förändringar i stadgarna utifrån årsmötesbeslut 2009 och 2016 går igenom och fastställs. Stadgarna gäller från och med 2017 i och med att besluten som föranlett ändringarna tagits vid tidigare årsmöten.

Förändringar i organisationsplan utifrån årsmötesbeslut 2009 och 2016 går igenom och fastställs.

Mötet ger styrelsen uppdrag att se över sektionförordningen i stadgarna.

Sekreteraren presenterar förslag till verksamhetsplan. Följande punkter ingår:

- Vår-träff i januari/februari – ny lokal måste hittas
- Samordning av seglingskalendern så att vi inte har entypsseglingar samtidigt som Peter Norlin memorial eller Hyundai Cup
- Hitta arrangör SM för 2019 och 2020
- Tidningen publiceras i två dubbel-ex.
- Arbeta vidare med boken om M-båtar inför kommande utgivning
- Förutsättningar för deltagande vid mässan undersöks
- Matrikel hålls uppdaterad och ges ut
- Eskader till SM
- Två regattor i Västerås
- SM seglingar
- Båtvid
- Engagera unga seglare på våra båtar. Till regattorna i Västerås ska vi försöka engagera ett par jolle-ungdomar. Kontakt tas med JKV.

Utifrån beslut under mötet ska verksamhetsplanen kompletteras med en översyn av sektionförordningen i stadgarna samt att regler för mätmän ska tas fram under verksamhetsåret.

15. Fastställande av inkomst- och utgiftsstat enligt budget samt årsavgift för kommande verksamhetsår

Ordförande redogör för förslaget till budget.

Medel för aktiviteter föreslås ökas till 5 000 kr. Likaså föreslås M25 tilldelas 5000 kr och utgifter för gåvor höjas till 5000 kr.

Diskussion om utlottning av genua förs. Ingen lott-genua kommer att ske.

Budgeten antas med den förändringen att aktiviteter, M25 och gåvor höjs till 5 000 kr enligt diskussionen ovan.

Medlemsavgiften kommer vara densamma som föregående verksamhetsår.

16. Övriga frågor

Förslaget till nya klassregler har inte lagts ut på hemsidan. Beslut kan därför inte fattas på mötet. Förslaget ska direkt efter mötet läggas ut på hemsidan så att alla kan läsa dem men antagande av reglerna kommer kunna ske först vid årsmötet 2018. De dispenser som har gällt för de två nu producerade M22-orna gäller även för de byggen som eventuellt sker innan de nya klassreglerna antagits.

Diskussion om mässdeltagande förs. Nyttan av mässdeltagande diskuteras. Ingen båt kommer att ställas ut på mässan i förbundets regi.

Som information nämns att det finns en artikel om Mälarbåtar i Search Magazine.

Tord Bergman informerar om nästa års SM-seglingar. Vikingarnas SS kommer att arrangera 2019 års SM. Tävlingarna hålls på Ekholmen den 19–21 juli. Det har varit svårt att hitta arrangör. Vi har själva ordnat domare och är på väg att hitta seglingsledare. Det är troligt att vi själva kommer att vara tvungna att ordna delar av organisationen även kommande år.

17. Mötets avslutande

Ordföranden tackar för ett bra möte och avslutar årsmötet 2017.

Sekreterare

Eva Myrin

Justeras

Kjell Gustafson

Gregor Wierusz
ordförande